
产品特性
·最高2倍于i2的充电速度

·主动电流分配技术（Active Current Distribution, ACD）

·兼容1.2V, 3.7V, 4.2V, 4.35V四种规格电池充电

·为IMR电池优化的充电程序

·根据电池容量自动选择最佳充电电流

·自动检测不可充电锂电池

·可同时对2节电池进行充电

·两个充电槽独立控制，互不影响

·自动检测电池电量状态以及显示充电进度

·电池充满后自动停止充电

·电池防反接与防短路功能

·具有过放电池激活功能

·充电超时保护功能

·优良散热设计

·采用PC防火阻燃材料制造

·通过RoHS、CE、FCC及CEC等多项安全质量认证

·本产品受中国平安保险（集团）股份有限公司全球承保

参数
输入：          AC 100~240V  50/60Hz  0.25A(max) 8W

                     DC 9~12V

输出电压：   4.35V±1%/4.2V±1%/ 3.7V±1%/1.48V±1%

输出电流：   500mA×2/1000mA ×1 

兼容电池：

Li-ion/IMR/LiFePO4:

10340, 10350, 10440, 10500, 12340, 12500, 12650, 13450, 13500, 13650, 14350, 14430, 14500, 14650, 16500, 

16340(RCR123), 16650, 17350, 17500, 17650, 17670, 18350, 18490, 18500,18650, 18700, 20700, 21700, 22500, 22650, 

25500, 26500, 26650

Ni-MH(NiCd): AA,AAA,AAAA,C,D

尺寸：      132mm×70mm×35mm（长/宽/高）

重量：      126g（不含电池、电源线）

使用说明
接通电源：将电源线（或车用适配器、电源适配器）一端插入NEW i2充电器，另一端插入电源插座。

放入电池：本充电器共有2个充电槽，每个充电槽均可独立控制，用户可在各个充电槽中按照充电器上所标识的正负极方向

                 正确放入不同种类的充电电池。

电池识别：装入锂电池时相应的槽先点亮四个灯，装入Ni-MH电池则先点亮下面的2个灯，2秒后进入正常充电。

电池检测与报错：NEW i2能自动识别可充与不可充电锂池以及带防反接和短路保护功能。

注：

⑴自动识别不可充锂电池功能为辅助保护功能。

·主要针对已经放完电的CR123电池进行检测，以防止用户把已经放完电的CR123放入充电器进行充电，产生爆炸的危险。

·由于电池材料不同，可能部分不可充电电池无法检测出来，所以请用户勿将任何的不可充电电池放入充电器进行充电。

智能充电：NEW i2智能识别放入的电池类型以及容量大小选择适合的充电电流。并提供手动选择充电电流功能。兼容下面四

                 大类型电池：

                  1）3.7V锂离子充电电池

                  2）3.8V锂离子充电电池

                  3）1.2V镍氢/镍镉充电电池

                  4）3.2V磷酸铁锂电池。

                 充电进行时，相应的充电槽上方的3颗LED灯将显示电池的电量状态及当前充电的进度。

充电电流设置方法

大容量（>1200mAh）可充锂电池放入NEW i2检测完成后，可设置1A或500mA充电电流：

短按相应的槽按键进入选择模式后，再长按C键选中充电电流后，松开按键，再次短按相应槽的按键即可退出可选模式并根

据所选参数自动进入正常充电

注：

1. 显示屏1A位置的LED灯亮起，说明选中1A充电电流。

2. 如果充小容量（<1200mAh）电池例如10440和16340等，系统自动选择低电流充电。

3. 镍氢电池以及3.7V锂离子电池会自动选择合适的充电方式充电。磷酸铁锂电池以及3.8V锂离子电池需要手动设置截止充电

    电压。

充电电压设置方法
充磷酸铁锂电池：把电池放入充电器，待检测完成后短按相应槽的按键，进入选择模式，长按V键即可选择不同电池充电模式

                           （长按不放手则3种充电模式循环选择，1秒切换一次），选好充电模式后，再次短按相应槽的按键则退出

                             可选模式并自动进入正常充电。

充3.8V锂离子电池：设置方法和上面一样。

电池激活功能
充电器对带电池保护电路的过放锂电池具有激活功能。当放入电池后，NEW i2 将对电池进行检测和自动激活。如果充电器无

法激活的电池将会认为是已损坏的电池，对应该槽4个LED指示灯将快速闪烁提示用户并停止充电。

锂电池修复功能
当IMR电池过放到0伏时，放入充电器会通过相应槽的4颗LED灯闪烁提示为不可充电池，这时可直接同时长按两个按键，直

至第一格电量指示灯闪烁，即可进入修复模式。如经过多次修复都无法充电建议更换有问题电池。

注意：切勿在电池反接的时候，使用电池修复功能，否则可能引起锂电池火灾甚至爆炸。

充电超时保护功能
NEW i2将会对每一槽的电池充电时间进行独立计算，当充电时间超过20小时时，充电器会强行关断该槽充电功能，显示满电

标志。有效防止由于电池质量问题引起的发热爆炸现象。

注意事项
1. 本充电器仅限于对锂离子、IMR、磷酸铁锂或镍氢/镍镉充电电池进行充电，若对其他电池充电可能会导致爆炸、电池破裂

    或漏液、人身伤害或财产损坏。

2. 使用环境：温度-10-40°C，储藏温度：-20-60°C。

3. 本充电器之输出请依据背面规格贴纸连接电池使用，请勿接错电池组。

4. 请认真阅读充电器上的电极标志，充电时确保电池正确放置。

5. 当充电器开始工作时，不可置于无人看管。若发现有任何故障，请立即停止操作并仔细阅读说明书。

6. 本充电器适用人群为18岁以上成年人，儿童必须在成人的监督下使用。

7. 必须选择正确的程序以及设定。不正确的充电程序或者设置可能会导致充电器损坏甚至爆炸。

8. 禁止使用本充电器对一次性电池充电，如Zinc-Carbon（碳锌电池）、一次性锂金属电池、CR123A电池、CR2电池，以

    及其它不支持充电材料的电池，否则可能引起火灾或爆炸风险。

9. 请勿对残缺的IMR电池充电，否则可能造成充电器短路而引起爆炸。

10. 若电池有漏液、膨胀、外皮破损、异色或变形等情况，禁止进行充放电。

11. 连接外部电源应使用原装适配器与充电线。为降低损坏充电器线的风险，拔出充电线时应捏住连接头拔出， 不可捏住充

      电线。若充电器有损坏的迹象，应停止使用。

12. 禁止将充电器置于暴晒或暴露于明火，避免过高温、低温或温度骤变环境中使用。

13. 请置於室内通风处使用，切勿让充电器处在潮濕的环境中使用或置放。操作区域内不可放置易燃易爆物质。

14. 避免机械振动以及冲击，防止损坏充电器。

15. 请勿用导电材料或金属物体放入充电器内部，避免导致充电器发生短路爆炸的意外。

16. 切勿触摸发热表面，全功率，大功率充放电时，可充电池或充电器本身可能会发热。

17. 请勿过充、过放电池，电池电量用光后请尽快充电。

18. 不使用充电器时，应将电池移除，并拔除充电线。

19. 切勿擅自拆卸、组装或改装充电器，可能会导致保修服务失效，详情请查看保固条款。

20. 不可将充电器作为他用！仅可将充电器用于指定用途。

免责声明
本产品由中国平安保险（集团）股份有限公司全球承保。因未按照本产品说明书指导正确操作而发生任何事故或意外所引起

的损失或索赔，本公司不承担任何责任。

保固服务
NITECORE®产品拥有售后保固服务。在购买本产品的15天内，如果有任何质量问题均可向经销商要求免费更换。在购买本

产品的12个月内享受免费保固服务。在超过12个月免费保固期后，本产品享有终身有限度保固服务，如需要更换重要部件则

需收取成本费用。

本保固规则不适用于以下情况：

1. 人为破坏，拆解，改装本产品。

2. 错误操作导致产品损坏(如装反电池、放入不可充电池或违反警示操作等)。

3. 电池漏液导致产品损坏。

需要NITECORE®的保固服务，请联系当地的代理商或发邮件到4008869828@nitecore.cn

※ 本说明书的所有图片、陈述及文字信息仅供参考，请以官网www.nitecore.cn实际信息为准。思迈工贸有限公司拥有对说

明书内容的最终解释权和修改权。

附注：
锂充电电池安全使用指南

一、充电电压：
锂充电电池对充电电压有严格的要求，充电电压超过标准范围将有可能导致电池损坏甚至发生爆炸的危险。

（1）4.2V锂离子/IMR电池

         4.2V锂离子充电电池是最常见的锂充电电池，通常会在电池外皮上会有3.6V / 3.7V的字样。我们的充电器当检测到放

入的电池是锂电池时会自动按照4.2V的标准充电模式进行充电，所以对于这种电池，您不需要对充电电压进行任何设置。

（2）4.35V锂离子电池

         4.35V锂离子电池是比较少见的锂充电电池。跟4.2V电池一样，通常在电池外皮上也是标注着3.7V的字样，通常电池经

销商会在销售时告知此款电池需要用4.35V充电。在对此种电池进行充电时，请手动设置充电电压到4.35V，否则充电器将自

动按照4.2V标准程序进行充电，无法达到最大充电容量。

（3）3.7V磷酸铁锂电池

         3.7V磷酸铁锂电池的电池皮上会有LiFePO4字样或者标注的电压为3.2V。对这种电池充电必须格外小心，因为在不做

任何设置的情况下，我们的充电器会自动按照4.2V充电程序对这种电池进行充电，会导致过度充电而损坏电池甚至引发爆炸

危险。您需要请手动设置充电器充电电压到3.7V对此种电池进行安全充电。

二、充电电流：
对于所有锂充电电池（Li-ion, IMR, LiFePO4）,我们不建议使用超过1C *电流进行充电。在对小容量电池进行充电时请注意

设置充电电流小于1C。

*C＝电池表示的容量数值。例如，2600mAh的锂充电电池，1C=2.6A，3400mAh的锂充电电池1C=3.4A。

过大的充电电流会引起电池在充电过程中严重发热，可能导致损坏电池甚至引发爆炸的风险。

        特别注意：本充电器是根据电池长度进行充电电流自动选择的。对某些较长但容量比较低的电池进行充电时（例如  

12650, 13650, 14650, 16650等），请手动设置合适的充电电流（小于1C）。

三、使用锂电池注意事项
（1）请勿对锂电池进行短路。

（2）对于4.2V / 4.3V锂电池，请不要低于2.8V使用，否则将会导致过度放电损坏锂电池或者引起再次充电时爆炸的风险。

（3）我们强烈建议使用带有保护板的电池，对于部分不带保护板的电池，例如IMR电池，请格外注意不要短路及过度放电。

（4）请勿超过电池额定最大放电电流进行使用。

四、长期储存
4.2V及4.35V的锂充电电池最佳储存电压是3.7V，过高或者过低的电压将有可能在长期储存的过程中损坏锂电池。您可以把

电池放电至3.7V或使用充电器的3.7V充电程序把电池充电到3.7V以便长期储存。

Features
·Twice the charging speed of the i2 charger
·Active Current Distribution (ACD) Technology
·Compatible with 1.2V, 3.7V, 4.2V, 4.35V batteries
·Charging program optimized for IMR batteries
·Automatic current selection based on battery capacity
·Automatic detection of non-rechargeable Lithium batteries
·Capable of charging two batteries
·Two charging slots charge and control independently
·Automatically detects battery power status and displays charging progress
·Automatically stops charging upon charging completion
·Reverse polarity protection and short circuit prevention
·Over-discharged battery activation
·Overtime charging protection
·Designed for optimal heat dissipation
·Made from fire resistant, flame retardant PC material
·Certified by RoHS, CE, FCC and CEC
·Insured worldwide by Ping An Insurance (Group) Company of China, Ltd.

Specifications
Input Voltage:          AC 100~240V  50/60Hz  0.25A(max) 8W
                                  DC 9~12V
Output voltage:        4.35V±1%/4.2V±1%/ 3.7V±1%/1.48V±1%
Output current:        500mA×2/1000mA ×1 
Compatible with:
Li-ion/IMR/LiFePO4:
10340, 10350, 10440, 10500, 12340, 12500, 12650, 13450, 13500, 13650, 14350, 14430, 14500, 14650, 16500, 
16340(RCR123), 16650, 17350, 17500, 17650, 17670, 18350, 18490, 18500,18650, 18700, 20700, 21700, 22500, 22650, 
25500, 26500, 26650
Ni-MH(NiCd):     AA,AAA,AAAA,C,D
Dimensions:      132mm×70mm×35mm
Weight:      126g(without batteries and power cord)

Operating Instructions
Connect to power source: Connect the NEW i2 to an external power source (such as car adaptor, power socket) via its 
charging cable.
Install batteries: Put one or two batteries in each independently-controlled slot according to the polar mark on the charger.
Battery identification: Four LEDs go up over the slot a Lithium battery is inserted in; two lower LEDs go up over the slot a 
Ni-MH battery is inserted in. Charging begins in two seconds.
Battery inspection and report: The NEW i2 automatically discriminates between rechargeable and non-rechargeable 
Lithium batteries. It automatically reports errors when non-rechargeable Lithium batteries are inserted, or batteries are 
short-circuited or inserted with polar reversed.

Note:
(1) The non-rechargeable Lithium battery detection is an ancillary function.

  a. The main purpose of this function is to identify completely discharged CR123 batteries in case that such batteries 

      are inserted for charging, which could lead to explosion.

  b. Due to the diversity of battery chemicals, the charger cannot detect all non-rechargeable batteries. Please do not 

      insert any batteries known as non-rechargeable in the charger.
Smart charging: The NEW i2 can choose charging currents based on intelligent detection about battery types and 
capacities. Manual charging current selection is also available. The NEW i2 is compatible with:
1) 3.7V Li-ion rechargeable batteries
2) 3.8V Li-ion rechargeable batteries
3) 1.2V Ni-MH/Ni-Cd rechargeable batteries
4) 3.2V LiFePO4 batteries
During charging, the three indicator LEDs indicate the batteries’ status and charging percentages.

Charging Current Settings
Install the batteries into the NEW i2, and press the button over the battery’s slot after automatic detection to enter Manual 
Settings mode. Press and hold the C button to enter Current Selection to manually select 1A or 500mA charging current 
when a large capacity battery (>1200mAh). When the appropriate current setting is highlighted, release the C button and 
press the button over the slot again to exit Manual Settings mode and begin charging.

Note:
1. When 1A charging current is selected, the LED next to the 1A mark goes on.
2. For small capacity batteries (<1200mAh, such as 10440, 16340), 500mAh charging current is automatically selected.
3. For Ni-MH batteries and 3.7V Li-ion batteries, the NEW i2 automatically selects proper charging modes. For LiFePO4 
batteries, manual setting is required.

Charging Voltage Settings
For LiFePO4 batteries:
Insert the batteries into the NEW i2’s charging slots. After battery inspection, press the button over the battery’s slot to enter 
Manual Settings mode. Press and hold the V button to enter Voltage Selection. Before the button is released, three settings 
of charging cut-off voltages will cycle every second (highlighted with an LED). When the desired setting is highlighted, 
release the V button, and press the button over the slot again to exit Manual Settings mode and begin charging.

For 3.8V Li-ion batteries: Follow the above setting method.

Battery Activation
The NEW i2 is capable of activating depleted Li-ion batteries with protective circuit. After battery installation, the NEW i2 will 
test and activate the battery before charging. A battery detected as damaged cannot be activated, and the three LEDs above 
its slot will go on to notify the user.

Lithium Battery Recovery
Upon insertion of a 0V IMR battery, all four LEDs over its slot will blink to indicate that it is not ready for charging. Press and 
hold both buttons until its power indicator blinks to enter the Recovery mode. Nitecore recommends abandoning this battery 
if it fails to be recovered after several attempts.
NOTE: Do not conduct battery activation operation when batteries are inserted with reversed polarity. Doing so may
cause fire or explosion of the batteries.

Overtime Charging Protection
The NEW i2 will separately calculate the charging time of each battery. When the overall charging time exceeds ten hours, 
the NEW i2 will automatically stop charging and display a fully charged status. This is to prevent possible overheat or even 
explosion due to battery quality issue.

Precautions
1. The charger is restricted to charging Li-ion, IMR, LiFePO4, Ni-MH/Ni-Cd rechargeable batteries only. Never use the charger 

    with other types of batteries as this could result in battery explosion, cracking or leaking, causing property damage and/or 

    personal injury.

2. The safe operation temperature for the charger is between -10-40°C, and the safe storage temperature is -20-60°C.

3. Please charge batteries in accordance with the specifications on the back. Do not charge a battery pack with the charger.

4. Observe polarity diagrams located on the charger. Always place the battery cells with positive tip facing the top.

5. Do not leave a working charger unattended. If any malfunction is found, please terminate operation immediately, and turn to 

    user manual for instruction.

6. The charger is for use of adults above 18 years old. Children under this age must be supervised by an adult when using the 

    charger.

7. Please make sure the correct program and settings are chosen and set. Incorrect program or setting may damage the

    charger, or cause fire or explosion.

8. Never attempt to charge primary cells such as Alkaline, Zinc-Carbon, Lithium, CR123A, CR2, or any other unsupported 

    chemistry due to risk of explosion and fire.

9. Do not charge a damaged IMR battery as doing so may lead to charger short-circuit or even explosion.

10. Never charge or discharge any battery having evidence of leakage, expansion/swelling, damaged outer wrapper or case, 

      color-change or distortion.

11. Use the original adapter and cord for power supply. To reduce the risk of damage to the power cord,  always pull by

      connector rather than the cord. Do not operate the charger if it appears damaged in any way.

12. Do not expose the device to direct sunlight, heating devices, open flames; avoid extreme high or extreme low ambient 

      temperatures and sudden temperature changes.

13. Please operate the charger in a well-ventilated area. Do not operate or store it in damp area. Keep all the inflammable 

      volatile substances away from operating area.

14. Avoid mechanical vibration or shock as these may cause damage to the device.

15. Do not short-circuit slots or other parts of the device. Do not allow metal wires or other conductive material into the charger.

16. Do not touch hot surfaces. The rechargeable batteries or the device may become hot at full load or high power 

      charging/discharging.

17. Do not overcharge or over discharge batteries. Recharge drained batteries as soon as possible.

18. Remove all batteries and unplug the charging unit from the power source when not in use.

19. Opening, disassembling, modifying, tampering with the unit may invalidate its guarantee, check warranty terms.

20. Do not misuse in any way! Use for intended purpose and function only.
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Disclaimer
This product is globally insured by Ping An Insurance (Group) Company of China, Ltd. Nitecore shall not be held responsible or 
liable for any loss, damage or claim of any kind incurred as a result of the failure to obey the instructions provided in this user 
manual.

Warranty Details
Our authorized dealers and distributors are responsible for warranty service. Should any problem covered under warranty 
occurs, customers can contact their dealers or distributors in regards to their warranty claims, as long as the product was 
purchased from an authorized dealer or distributor. NITECORE’s Warranty is provided only for products purchased from an 
authorized source. This applies to all NITECORE products.

Any DOA / defective product can be exchanged for a replacement through a local distributor/dealer within the 15 days of 
purchase. After 15 days, all defective / malfunctioning NITECORE® products can be repaired free of charge for a period of 12 
months (1 year) from the date of purchase.

Beyond 12 months (1 year), a limited warranty applies, covering the cost of labor and maintenance, but not the cost of 
accessories or replacement parts.

The warranty is nullified if the product(s) is/are 

1. broken down, reconstructed and/or modified by unauthorized parties

2. damaged from wrong operations (i.e. reserve polarity installation, installation of non-rechargeable batteries), or 

3. damaged by batteries leakage.

For the latest information on NITECORE® products and services, please contact a local NITECORE® distributor or send an 
email to service@nitecore.com.

※All images, text and statements specified herein this user manual are for reference purpose only. Should any discrepancy 
occurs between this manual and information specified on www.nitecore.com, information on our official website shall prevail. 
Sysmax Industry Co., Ltd. reserves the rights to interpret and amend the content of this document at any time without prior 
notice.

Safety Instruction for Lithium-ion Batteries
1. Charging Voltage
Lithium-ion (Li-ion) batteries have strict requirement on voltage control. Charging Li-ion batteries with electric voltage beyond 
safety standard can lead to battery damage and explosion.

(1) 4.2V Li-ion Batteries/ IMR Batteries
4.2V Li-ion batteries are the most common rechargeable Lithium batteries. The skins of these batteries are often marked with 
3.6V/3.7V signs. If our chargers judge that an inserted battery is a Li-ion battery, the battery will be automatically charged in 
4.2V standard charging mode. You do not need extra voltage settings for these types of batteries.

(2)4.35V Li-ion Batteries
4.35V Li-ion batteries are comparatively rare. It usually has a 3.7V mark on its skin. Normally its seller will inform its buyer that 
it needs to be charged with 4.35V power. When charging this type of battery, please manually set the charging voltage to 4.35V, 
otherwise the charger will charge at 4.2V by default, and cannot provide adequate charging voltage.

(3) 3.7V LiFePO4 Batteries
3.7V LiFePO4 batteries have LiFePO4 and/or 3.2V marks on the skin. Be careful with this type of batteries. Without manual 
setting, our chargers will charge this type of batteries with 4.2V voltage, and will damage or even explode the battery with 
excessive charging voltage. You need to manually set the charging voltage to 3.7V for safe charging.

2. Charging Current
For all rechargeable Lithium batteries (including Li-ion, IMR and LiFePO4 batteries), we suggest not using current larger than 
1C* for charging. For small capacity batteries, the charging current must be smaller than 1C.

*C=Capacity of a battery. For example, 1C in a 2600mAh rechargeable Lithium battery is 2.6A. 1C in a 3400mAh rechargeable 
Lithium battery is 3.4A.

Excessively large charging current will lead to great amount of heat, and consequently battery damage and explosion.

         Warning: Our chargers automatically judge and select charging current by the batteries’ length. For some long but small 
capacity batteries (i.e. 12650, 13650, 14650, 16650), please manually set appropriate charging current (smaller than 1C).

3. Precautions
(1) Do not short circuit the battery in any way.

(2) Do not use a 4.2V/4.3V Lithium battery when its voltage is lower than 2.8V, otherwise it can be over-discharged, 

     and/or prone to explosion at next charging.

(3) We strongly recommend batteries with protective circuit. For batteries without protective circuit (such as IMR 

     batteries), please stay alert for over-discharge and short circuit.

(4) Do not discharge a battery with a discharging current larger than its maximum rated current.

4. Long-term Storage
The best storage voltage for 4.2V/4.35V rechargeable Lithium batteries is 3.7V. Voltage too low or too high can damage your 
battery during storage. You can discharge a battery to 3.7V, or charge it to 3.7V in a charger before you keep it in long-term 
storage.

Charges at 1A with priority

Active Current Distribution (ACD)

1A Set 1A SetLeft slot

Charges at 1A with priority

Holds while Right is charging; Charges at 
500mA while Right is close to completion; 
Charges at 500mA for small capacity battery 
while Right is complete; Charges at 1A for large
capacity battery while Right is complete.

Right slot

Holds while Left is charging; Charges at 500mA 
while Left is close to completion; Charges at 1A 
while Left is complete.
    
Holds while Left is charging; Charges at 500mA 
while Left is close to completion; Charges at 
500mA for small capacity battery while Left is 
complete; Charges at 1A for large capacity battery 
while Left is complete.

Charges at 1A with priority

Yes Yes

Yes

YesNo
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IMPORTANT NOTICE CONCERNING WARRANTY SERVICE
Thank you for purchasing! Before using this charger, please find your verification code on the package box, and go to http://charger.nitecore.com/validation (or scan the 
QR code beside the verification code to visit on your mobile phone). Type in your verification code and personal information as required, and submit the page. After 
verification, Nitecore will send you a warranty service email. This email and your registration email address are essential to your possible warranty application. Before 
you complete the warranty service registration, you cannot enjoy our warranty service for your purchase.

®
 The New Benchmark in Intelligent Chargers

Intellicharger NEW i2
User Manual

Error Report

Batteries inserted with polar reversed

Batteries short-circuited

Non-rechargeable Lithium batteries inserted

Battery Activation and Inspection

Four LEDs on the screen blink to 

notify the user of an error.

The NEW i2 will charge normal batteries upon inspection.

Thanks for purchasing NITECORE!

The charger must be used with Nitecore’s official cords. Official cords are identified 
with clearly printed Nitecore on the plug. During charging, third party cords can 
cause malfunction, overheat and even fire on the charger. Damages from using 
unofficial cords cannot be covered by official warranty.

The NEW i2 is restricted to charging Li-ion, IMR, 3.7V LiFePO4,Ni-MH/Ni-Cd 
rechargeable batteries only. Never use the NEW i2 with other types of batteries as 
this could result in battery explosion, cracking or leaking, causing property damage 
and/or personal injury.

1. 

2. 

Validation code and QR code on package can be verified on Nitecore website.
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SYSMAX Industry Co., Ltd.
TEL:    +86-20-83862000 
FAX:    +86-20-83882723  
E-mail:    info@nitecore.com  
Web:    www.nitecore.com
Address：     Rm1401-03, Glorious Tower, 850 East Dongfeng Road, Guangzhou, 
                       China 510600
Manufacturer: SYSMAX Power Technology, LLC
Address：         B4 Happy Factory, 81 East Huahong Commercial Street,  North 
                       Zhenxing Road, Gaobu, Dongguan, China

Please find us on facebook: 
NITECORE Flashlights

 ⑴


